

96 x 60 mm

90x 54 mm



90 x 52 mm

Consecration to the Immaculate Heart of Mary *St Louis de Montfort*
 "I, *Name*, a faithless sinner - renew and ratify today in your hands, O Immaculate Mother, the vows of my Baptism; I renounce forever Satan, his pomps and works; and I give myself entirely to Jesus Christ, the Incarnate Wisdom, to carry my cross after Him all the days of my life, and to be more faithful to Him than I have ever been before. In the presence of all the heavenly court I choose you this day for my Mother and Mistress. I deliver and consecrate to you, as thy slave, my body and soul, my goods, both interior and exterior, and even the value of all my good actions, past, present and future; leaving to you the entire and full right of disposing of me, and all that belongs to me, without exception, according to your good pleasure, for the greater glory of God, in time and in eternity. Amen." lifesidentity.com



Consecration to the Immaculate Heart of Mary *St Louis de Montfort*
 "I, *Name*, a faithless sinner - renew and ratify today in your hands, O Immaculate Mother, the vows of my Baptism; I renounce forever Satan, his pomps and works; and I give myself entirely to Jesus Christ, the Incarnate Wisdom, to carry my cross after Him all the days of my life, and to be more faithful to Him than I have ever been before. In the presence of all the heavenly court I choose you this day for my Mother and Mistress. I deliver and consecrate to you, as thy slave, my body and soul, my goods, both interior and exterior, and even the value of all my good actions, past, present and future; leaving to you the entire and full right of disposing of me, and all that belongs to me, without exception, according to your good pleasure, for the greater glory of God, in time and in eternity. Amen." lifesidentity.com

TEXT - 文本

IMAGE - 圖片



奉獻禱詞藉瑪利亞之手全然奉獻于耶穌基督

圣路易玛利·格利宁·蒙福

「我，(某某)，不忠的罪人，今天藉著妳更新，並重宣聖洗的誓詞，對魔鬼及其虛偽的應許、邪惡的事工，永遠棄絕。我將自己全然獻給耶穌基督—降凡的智慧，在我餘生，背著十字架跟隨祂，比以前忠於祂。今天我以天朝神聖為證人，甘願承諾，以妳瑪利亞作為我的慈母和元后。我放下一切，全然奉獻給妳，作為妳的奴僕。我獻上自己的靈魂和肉身，交託一切精神和物質的財富，包括我的一切善行，不論是過去的、現在的或將來的。我毫無保留地獻上一切，使妳擁有全權，隨意指派我和使用我的財物，但求愈顯主榮，從現今直到永遠。」 lifesidentity.com

奉獻禱詞藉瑪利亞之手全然奉獻于耶穌基督

圣路易玛利·格利宁·蒙福

「我，(某某)，不忠的罪人，今天藉著妳更新，並重宣聖洗的誓詞，對魔鬼及其虛偽的應許、邪惡的事工，永遠棄絕。我將自己全然獻給耶穌基督—降凡的智慧，在我餘生，背著十字架跟隨祂，比以前忠於祂。今天我以天朝神聖為證人，甘願承諾，以妳瑪利亞作為我的慈母和元后。我放下一切，全然奉獻給妳，作為妳的奴僕。我獻上自己的靈魂和肉身，交託一切精神和物質的財富，包括我的一切善行，不論是過去的、現在的或將來的。我毫無保留地獻上一切，使妳擁有全權，隨意指派我和使用我的財物，但求愈顯主榮，從現今直到永遠。」 lifesidentity.com